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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 11.9.2023  

 
 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová, 
Mgr. Michal Moško 
Neprítomní poslanci: Ing. Richard Ščepko (ospravedlnený) 
       
Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 
 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Inšp. Igor Zajaček, Ing. Hana Múdra, Ing Iveta Marčeková, Jozef Tóth, Ing. 
Mária Tóthová, Bc. Gabriela Palčová, Peter Poliak, Martin Glockner, Ing. Jiří Egg, Anna Hajašová, Emília 
Horňáková, RNDr. Anton Mikolášek 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne   
6. Záver 
 
1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred 
v počte 5 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  
 

HLASOVANIE: 
Za: 5      Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová, Mgr. Michal Moško 
 

Poslanci odsúhlasili program 

 
2.  PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Ing. Vanková:  

Žiadame Vás o vyjadrenie k odpredaju pozemku v k.ú. Trenčín, C-KN parc.č. 3396/17 zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 26 m2, pre Ing. Petra Gavulu, za účelom majetkovoprávneho 

vysporiadania a scelenia dlhodobo užívaného pozemku, cez ktorý má žiadateľ zabezpečený 

prístup ku svojej nehnuteľnosti a ktorý je užívaný ako predzáhradka a vstup na pozemok. Ide 

o pozemok nachádzajúci sa na Ul. Cintorínska, za oplotením rodinného domu.  

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová, Mgr. Michal 
Moško 
 
Uznesenie bolo schválené 
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2.2. Ing. Vanková:  

Žiadame Vás o vyjadrenie k prenájmu nehnuteľností – pozemkov vrátane spevnenej plochy v k.ú. 
Trenčín, časť C-KN parc. č. 3228/36 zastavaná plocha a nádvorie, časť C-KN parc.  č. 3265/1 
zastavaná plocha a nádvorie spolu o výmere cca 260 m2, zapísané na LV č. 1 ako vlastník Mesto 
Trenčín v podiele 1/1-ina, v súvislosti s realizáciou stavby „Rekonštrukcia objektu UNIDOM – 
Nám. sv. Anny č. 9, Trenčín“ pre spoločnosť STAT-KON property s.r.o., Legionárska 7158/5, 911 
01 Trenčín, za účelom zabezpečenia manipulačného priestoru a realizácie stavebného objektu 
„SO 100 – SPEVNENÉ PLOCHY A KOMUNIKÁCIE“, t.j. rekonštrukcia chodníka pre peších, na dobu 
určitú od 01.10.2023 do 31.12.2023 s podmienkou, že chodník bude zrekonštruovaný zo 
zámkovej dlažby s rozmerom 20x10 cm až po priechod pre chodcov, nachádzajúci sa v križovatke 
oproti pozemku C-KN parc. č. 1038/1 zastavaná plocha a nádvorie. 
 

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová, Mgr. Michal 
Moško 
 
Uznesenie bolo schválené 

2.3. Ing. Vanková:  

Žiadame Vás o stanovisko k návhu na uzatvorenie budúcej zámennej zmluvy, predmetom ktorej 
bude zámena pozemkov v k.ú. Trenčín medzi Mestom Trernčín a spoločnosťou RV 3, s.r.o. 
nasledovne: 

 

Nehnuteľnosti vo vlastníctve RV 3, s.r.o.: 

• pozemok – C-KN parc. č. 2509/19 orná pôda o výmere 801 m2 
zapísaný na LV č. 8818 ako vlastník RV 3, s.r.o. v podiele 1/1 

• pozemok – C-KN parc. č. 2509/25 orná pôda o výmere 8 m2 

• pozemok – C-KN parc. č. 2509/27 orná pôda o výmere 1 m2 
zapísané na LV č. 1116 ako vlastník RV 3, s.r.o. v podiele 1/1 

za 
Nehnuteľnosti vo vlastníctve Mesta Trenčín: 

• pozemok – C-KN parc. č. 3440 orná pôda o výmere 356 m2 

• pozemok – C-KN parc. č. 3433/1 ostatná plocha o výmere 3911 m2 

• zapísané na LV č. 1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1 
 

 HLASOVANIE: 
Za: 3     Proti: 1           Zdržali sa: 1 
Za: Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Michal Moško 
Proti: E. Struhárová 
Zdržali sa: Mgr. Richard Medal 
 
Uznesenie bolo schválené 

2.4. Ing. Vanková:  

Žiadame Vás o vyjadrenie k odpredaju  spoluvlastníckeho podielu Mesta Trenčín vo veľkosti 6/8-

ín na nehnuteľnostiach nachádzajúcich sa v k.ú. Trenčín a to:  

- galéria so súp. č. 100, postavená na pozemku registra „C“ parc. č. 65/1  
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- pozemok – parcela registra „C“ parc. č. 65/1 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 676 m2 

- pozemok – novovytvorená  parcela registra „C“ parc. č. 65/6 – zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 155 m2 

zapísané na LV č. 1025 ako spoluvlastník Mesto Trenčín v podiele 6/8-ín a Trenčiansky 

samosprávny kraj so sídlom v Trenčíne v podiele 2/8-iny do vlastníctva Trenčianskeho 

samosprávneho kraja so sídlom v Trenčíne, za kúpnu cenu vo výške 1,- €. 

 
 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová, Mgr. Michal 
Moško 

 
Uznesenie bolo schválené 

 
2.5. Ing. Marčeková: 

Návrh na rozšírenie parkovacej zóny v meste Trenčín – rozšírenie pásma D  

Rozšírenie parkovacej zóny v meste Trenčín bude upravené novelou Všeobecne záväzného 

nariadenia (číslo zatiaľ nebolo pridelené), ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 10/2016 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch 

miestnych komunikácií na území mesta Trenčín. Predmetom tohto materiálu je prerokovanie na 

Výbore mestskej časti, o ktoré ulice, resp. úseky miestnych komunikácií sa rozšíri pásmo D. 

Do pásma D navrhujeme doplniť nasledovné komunikácie: 

Pásmo Zoznam ulíc v pásme 

D 

28. októbra (v úseku medzi ul. Dlhé Hony a Beckovská), Beckovská, Bezručova, 
Cintorínska, Dlhé Hony (v úseku medzi ul. Inovecká a Soblahovská), Dolný Šianec (v 
úseku od  ul. I. Olbrachta po ul. Cintorínska), Inovecká (v úseku od ul. Dlhé Hony po 
Bezručovu ul. Osloboditeľov po pravej strane a v úseku od Soblahovskej po 
Bezručovu po ľavej strane), J. Kráľa, Kalinčiakova (v úseku medzi ul. Beckovská 
a Bezručova), Krátka, Kúty, Legionárska (v úseku medzi ul. Dlhé Hony a ul. Beckovská 
ul. Električná), Nová, Partizánska (v úseku medzi križovatkou s ul. Partizánska 
smerujúcou k ul. Nad tehelňou a ul. Cintorínskou), Soblahovská (v úseku od ul. I. 
Olbrachta po Cintorínsku park pod Juhom po ľavej strane a od ul. Inovecká po 
Bezručovu po pravej strane), Tatranská, Záhradnícka, Zelená, Strojárenská, 
Družstevná (v úseku medzi ul. Inovecká a Legionárska), Lidická, Kpt. Jaroša (v úseku 
medzi ul. Inovecká a Lidická), Kpt. Jaroša 49, Osloboditeľov 

 

Návrh uznesenia: 

Výbor mestskej časti Stred odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Trenčíne schváliť rozšírenie 

pásma D v zmysle predloženého návrhu. 

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová, Mgr. Michal 
Moško 
 

Uznesenie bolo schválené 
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3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

Mgr. Medal sa v úvode tohto bodu vyjadril k podnetu p. Řádeka. Podľa jeho názoru bol tento 
podnet veľmi trefný a mali by byť jasne stanovené nejaké kritériá pre to, ktoré investície v meste sú 
prvoradé, a ktoré druhoradé, to tu dlhodobo chýba. Súbor jednoznačných kritérií rozhodovania o tom, 
ktoré stavby sa prioritne budú riešiť patrí k modernému mestu, za aké sa Trenčín pokladá. 

ID Požiadavka/Odpoveď 

3190 Poslanci: Žiadame pri preberaní novovyasfaltovaných povrchov ciest po rekonštrukcii plynu na 
ulici Puškinova na križovatke s ul. Stromová (pod schodmi k bývalému nákupnému centru oproti 
škôlke) a na križovatke s ul. Sasinkova tieto úseky NEPREBRAŤ, nakoľko sú zle vyspádované a stojí 
tam pri daždivom počasí voda - tieto úseky je potrebné prerobiť. 
 
Odpoveď: Sasinkova bola inv. akcia mesta. V rámci reklamácie sa pokúsime o čiastočnú úpravu s 
dodatočným vybudovaním uličného vpustu v križovatke s Puškinovou. Výškové napojenie s 
vyspádovaním na existujúcu ulicu je komplikované, ideálnym riešením by bola súčasná 
rekonštrukcia aj Puškinovej ulice. 
Na Stromovej ulici po rozkopávke situáciu preveríme. 

3191 Poslanci: Prosíme naceniť rekonštrukciu ulice Puškinova v celom profile (cesta + chodníky) v úseku 
od križovatky so Sasinkovou ulicou po križovatku s Karpatskou + informáciu, či sa (a kedy) na tejto 
ulici ráta s výmenou plynu? 
 
Odpoveď: Vieme o zlom stave komunikácie tejto časti ulice, dávame to naceniť. Po narozpočtovaní 
bude výsledná suma zaslaná VMČ Stred. Podľa SPP by sa v tejto časti komunikácie nemalo 
rekonštruovať, otázny ostáva stav sietí v správe TVK. 

3192 p. Řádek: Ako chce mesto Trenčín výhľadovo riešiť dopravnú situáciu na Soblahovskej ulici pri 
zástavke pod cintorínom, kde opakovane dochádza k zápcham áut?  
 
Odpoveď: O vybudovaní autobusovej niky na zastávke na Soblahovskej ulici pod cintorínom 
neuvažujeme, pri frekvencii počtov liniek a dobe státia autobusu (cca do minúty) ako aj hustote 
premávky tu k zápcham nedochádza. 
V tejto lokalite však v blízkej dobe dôjde k zmene dopravného režimu a otočeniu jednosmerky na 
Bezručovej ulici. Mesto v budúcnosti plánuje aj výstavbu cyklotrasy pod Juhom a s tým bude 
súvisieť úprava ostrovčeka v križovatke Soblahovská x Bezručova a úprava odbočovacieho pruhu 
na parkovisko Lidla. 

3193 p. Řádek: Kedy bude opravený most pre chodcov pri Mestskom hospodárstve, ktorý sa mal 
rekonštruovať v priebehu 2. a 3. štvrťroka tohto roku? 
 
Odpoveď: Stavba nového mosta bude možná po ukončení rokovaní so Slovenským 
vodohospodárskym podnikom, pričom sa realizácia presúva do roku 2024. 

3194 p. Řádek: Podľa akých kritérií mesto určuje rekonštrukcie 1. detských ihrísk a športovísk a 2. 
chodníkov a ciest vo svojej správe? 
 
Odpoveď: 1.Mesto má vypracované štúdie na rekonštrukcie detských ihrísk a športovísk, v 
niektorých prípadoch aj vydané stavebné povolenia. Vzhľadom na vysoké finančné nároky 
takýchto  revitalizácii sa mesto snaží využívať prostriedky z eurofondov, preto realizácia takýchto 
investičných akcií  závisí od zverejnenia vhodnej výzvy alebo od schválených finančných 
prostriedkov v rozpočte mesta. 
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2. Pri miestnych komunikáciách sa posudzuje miera vyťaženosti a stav  povrchov ciest a chodníkov, 
pričom sú brané do úvahy aj ceny za jednotlivé stavebné objekty a výšky rozpočtov v každom roku. 

3195 Mgr. Medal: K požiadavke ID3166: prosíme o zdôvodnenie zamietnutia požiadavky na zavedenie 
zľavy či odpustenia poplatku z použitia verejných WC pre držiteľov Senior karty . 
 
Odpoveď: Táto otázka bola vznesená na porade prednostu, kde zaznelo zamietavé stanovisko. 
Komplikácie by nastali vo vydávaní lístkov, zľavneného, resp. predkladania oprávnenosti na zľavu 
obsluhe WC. 

3196 Mgr. Medal: K požiadavke ID3170: prosíme o zaslanie výsledkov štátneho stavebného dohľadu + 
doplnenie informácie, aký druh povolenia má prevádzkovateľ baru Elements na prevádzkovanie 
hlučnej hudobnej produkcie počas celých nocí v stane, hoci je to teda na jeho vlastnom pozemku + 
či je tento stan/šiator stavebne povolený a skolaudovaný, alebo sa na takýto typ stavby vzťahujú 
nejaké výnimky? 
 
Odpoveď: V čase výkonu štátneho stavebného dohľadu v predmetnej veci, sa na predmetnom 
pozemku nenachádzala žiadna stavba, ani stan. 
Podľa stavebného zákona sa povoľujú stavby. Stan, ktorý nie je pevne spojený so zemou, ani nie je 
pripojený trvalo na inžinierske siete sa nepovažuje za stavbu: 
§ 43 
Stavba 
(1) Stavba je stavebná konštrukcia postavená stavebnými prácami zo stavebných výrobkov, ktorá 
je pevne spojená so zemou alebo ktorej osadenie vyžaduje úpravu podkladu. Pevným spojením so 
zemou sa rozumie 
a) spojenie pevným základom, 
b) upevnenie strojnými súčiastkami alebo zvarom o pevný základ v zemi alebo o inú stavbu, 
c) ukotvenie pilótami alebo lanami s kotvou v zemi alebo na inej stavbe, 
d) pripojenie na siete a zariadenia technického vybavenia územia, 
e) umiestnenie pod zemou. 

3197 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme sa úvodom poďakovali za operatívnu 
spoluprácu pri priebehu investície – realizácie obnovy chodníka na Legionárskej ulici. Na základe 
nášho podnetu a promptnej reakcie vedúceho Útvaru investícií (ÚI) sa podarilo opraviť aj krátky 
nadväzujúci úsek v križovatke Legionárska x Partizánska. Ďakujeme  
vedúcemu ÚI Jánovi Korienkovi za takmer okamžitú reakciu a ochotu. 
 
Odpoveď: Poďakované bolo aj realizátorovi za vysokú nasadenosť a ochotu pri tejto investičnej 
akcii 

3198 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Ďakujeme za očistenie protihlukovej steny na Hasičskej 
ulici, medzi zastávkou a areálom GMAB. Prosíme aj o odstránenie vyblednutých a neplatných máp 
Trenčína (chýba na nich nový cestný most i ďalšie objekty). 
 
Odpoveď: Mapy budú  najneskôr do konca  októbra vymenené za aktuálne. 

3199 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o opravu poškodenej dopravnej značky na 
priechode pre chodcov, pri kostolíku na Námestí svätej Anny. 
 
Odpoveď: Poškodenú značku opravíme bezodkladne. 

3200 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o výmenu deformovaných dopravných značiek 
umiestnených na stĺpe verejného osvetlenia na Ulici kniežaťa Pribinu, priamo pred vstupom do 
zrekonštruovaného Kina Hviezda. 
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Odpoveď: Podnet na opravu zvislého dopravného značenia prepošleme na Slovenskú správu ciest. 

3201 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Žiadame o čo najrýchlejšiu opravu množstva nefunkčných 
svietidiel na pešej zóne na Hviezdoslavovej ulici. Požiadavku sme zasielali už pred časom na 
dispečing verejného osvetlenia, k náprave zatiaľ nedošlo. Lampy nie sú označené číslami, nie je ich 
možné preto bližšie špecifikovať. Z cca 12 svetelných bodov v úseku nefunguje približne 6 kusov. 
 
Odpoveď: Na opravu svietidiel máme objednané náhradné diely (bezp. sklá), s predpokladaným 
termínom dodania 29.8.2023. Po ich obdržaní zjednáme nápravu. 

3202 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme preveriť, či je reklama na taxislužbu na smerovníku 
pred synagógou aktuálna a či prevádzkovateľ taxislužby má povolenie na jej umiestnenie na tomto 
smerovníku. V prípade, ak reklama aspoň jeden z dvoch vyššie uvedených predpokladov nespĺňa, 
prosíme o jej odstránenie. Rovnako tak prosíme o výmenu vyblednutej šípky ukazujúcej na toalety. 
 
Odpoveď: Umiestnenie reklamnej tabuľky na taxi službu preveríme. Vyblednutý smerovník už bol 
nahradený novým. 

3203 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie nálepiek, ktoré označovali 
stanovištia projektu Mestský bicykel, ktorý od roku 2019 neprebieha. Neplnia žiadny účel a ide 
o zbytočný vizuálny smog vo verejnom priestore. Nálepky sa nachádzajú na všetkých vtedajších 
stanovištiach, ktoré je možné nájsť na tomto odkaze: https://trencin.sk/aktuality/vyskusajte-
zdielane-bicykle-v-nasom-meste/ 
 
Odpoveď: Nálepky boli odstránené 

3204 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o dôkladné vyčistenie všetkých skiel, z oboch 
strán, v oboch prístreškoch umiestnených na zastávke Opatová, Maják (tzn. aj v smere do mesta, 
aj v smere do Dubnice nad Váhom) 
 
Odpoveď: Prístrešky budú vyčistené v priebehu septembra tohto roka. 

3205 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o orez kríku a živého plotu v blízkosti križovatky 
ulíc Železničná a gen. M. R. Štefánika, v blízkosti OC Planeo tak, aby nezasahovali do chodníka. 
 
Odpoveď: Orezy krov máme zaradené v pláne údržby verejnej zelene s termínom realizácie do 
konca augusta. 

3206 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o očistenie stien v podchode pri BILLE na 
Opatovskej ulici, ktoré sú znečistené od topánok, zrejme sa tu niekto v minulosti týmto 
nevhodným spôsobom “zabával”. Uvedený stav je v podchode dlhší čas. Rovnako tak prosíme aj o 
odstránenie pavučín zo stien a okolia svietidiel 
 
Odpoveď: Podchod bude vyčistený v priebehu mesiaca september 2023. 

3207 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať na vydláždenie jednoduchého 
chodníka (napríklad štvorcové dlažobné kocky podobné chodníku pri "dele" pri Penzióne Formula). 
Cieľom nie je nová investičná akcia (IA), skôr jednoduché dlažobné kocky zapustené v zemi. Je 
potrebné schváliť IA, alebo je možné zrealizovať akciu aj v réžii Mestského hospodárstva. 
 
Odpoveď: MHSL prerokuje požiadavku s dotknutými útvarmi mesta a následne podá informáciu o 
výsledku. 

https://trencin.sk/aktuality/vyskusajte-zdielane-bicykle-v-nasom-meste/
https://trencin.sk/aktuality/vyskusajte-zdielane-bicykle-v-nasom-meste/
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3208 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V minulosti sme sa pýtali na zriadenie priechodu pre 
chodcov na Partizánskej ulici pri vyústení z Olbrachtovej v smere do centra. Vtedy nám bol z 
Útvaru mobility (ÚM) odporučený variant vedenia chodníka pozdĺž parkovísk v smere na DV 
centrum (bývalé "Masaryčky"). Chceli by sme sa spýtať, aké stavebné úpravy, projektovú 
dokumentáciu a následné investície by zriadenie nového chodníka vedeného pozdĺž parkovísk 
vyžadovali. 
 
Odpoveď: Z dokumentácie pravdepodobne projekt pre stavebné povolenie a realizačný projekt, 
ktorému predchádza geodetické zameranie územia. 
Pri realizácii sú to výkopové práce, skladba a príprava podkladu, povrchová úprava. Pri riešení ma 
napadajú dva varianty: 
- vyvýšený chodník pozdĺž cesty, cez ktorý by sa prechádzalo na parkovacie miesta, 
- chodník zasunutý za parkovacie miesta. 

3209 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Už niekoľko dlhých mesiacov sa pýtame na neodtekajúcu 
vpusť na križovatke Olbrachtova – Kúty, ktorá núti chodcov vchádzať do križovatky v prípade 
neodtekania. Z minulých odpovedí bola vraj kanálová vpusť vyčistená, ale problém to nevyriešilo. 
Chceme sa spýtať, dokedy musíme žiadať o vyriešenie tohto banálneho problému. 
 
Odpoveď: Vpusť bola vyčistená v máji tohto roka 2023. Pomalé odtekanie nasvedčuje k poruche 
na ležatom potrubí ktoré dáme zmonitorovať a následne určíme postup opravy. 

3210 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme poprosiť o opravu vjazdu na zberný dvor v 
prípade, že sa budú v meste asfaltovať niektoré iné časti chodníkov/ciest (prípadne asfaltovanie v 
časti Slnečné námestie, kde aktuálne prebieha rekonštrukcia). 
 
Odpoveď: V prípade, ak ostanú kapacity počas rekonštrukcie začiatku Družstevnej ulice v týchto 
dňoch, tak to zrealizujeme na konci tejto stavby, v opačnom prípade to bude realizovať správa 
mestských komunikácií, ktorá to má zahrnuté v pláne údržby. 

3211 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať, aké konkrétne kroky bránia a boli 
by potrebné k osadeniu označníkov MHD na zastávkach: OC Laugaricio, Tesco a Autobusová 
stanica. Pripomíname, že podľa platnej legislatívy je vlastník pozemku povinný strpieť umiestnenie 
označníka zastávky verejnej dopravy. 
 
Odpoveď: Umiestnenie označníka na súkromnom pozemku je vecou dopravcu. V TPŠ neboli tieto 
zastávky zahrnuté. Je v ich záujme či ich umiestnia alebo nie. Tieto zastávky neboli predmetom 
súťaže. Podľa aktuálnych informácií by pri OC Laugaricio mal byť umiestnený nový označník. Riešilo 
sa to, myslím obdobne aj s TESCOM, ale neviem či sa dohodli. Čo sa týka autobusovej stanice, 
označníky tam ostali pôvodné. 

3212 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Odpadové nádoby na chodníku - Kollárova štvrť:  
Na fotografii nižšie je vidieť osadenú smetnú nádobu na komunálny odpad na verejnom chodníku . 
Chceli by sme sa spýtať, pre koho bola táto nádoba zriadená a prečo je osadená na verejnom 
chodníku (a nie na pozemku vlastníka, ktorý si nádobu platí). Zároveň by sme sa chceli spýtať na 
možnosť premiestnenia nádoby na plast do časti ulice zaznačenej na fotografii (bránila by výrazne 
menej pohybu chodcov, ktorí dnes musia vchádzať na ulicu). 
 
Odpoveď: Nádobu na komunálny odpad musí mať každý vlastník prednostne na svojom pozemku. 
Spoločnosť, ktorá si uvedenú nádobu na komunálny odpad platí sme telefonicky dňa 18.8.2023 
upozornili, aby si nádobu umiestnili na svoj pozemok a vykladali ju len v deň vývozu na verejne 
prístupné miesto a bezodkladne po vývoze ju opäť uložili na svoj pozemok. Nádoba na plasty bude 
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z tejto lokality stiahnutá, nakoľko ide prevažne o rodinnú zástavbu a tá ma na zber plastov 
zavedený vrecový systém. Požiadavka na stiahnutie nádoby na plasty bola dňa 18.8.2023 odoslaná 
na zberovú spoločnosť. 

3213 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať, či plot na fotografii nižšie je vo 
vlastníctve mesta. (Hasičská ul. smerom k cestnému mostu) 
 
Odpoveď: Predmetné oplotenie nie je evidované ako vlastníctvo Mesta Trenčín, vlastníkom sú ŽSR 

3214 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Úprava zelených plôch po rekonštrukcii plynovodov – Sídl. 
Noviny. Menovite na sídlisku Noviny (ale pravdepodobne aj v iných lokalitách) je potrebné  
na miestach výkopov pre rekonštruované plynové potrubia v zeleni uviesť zeleň do pôvodného 
stavu. Na mnohých miestach zostáva ryha, plno kameňov (ktoré môžu spôsobiť škody na technike 
pri kosení), hoci možno bola vysadená tráva na týchto miestach, namiesto nej tam rastie vysoká 
burina. Prosíme kompetentných za túto oblasť, aby starostlivo prebrali s dodávateľom výkopových 
a rekonštrukčných prác tieto plochy až po ich uvedení do pôvodného stavu, tj. vyrovnaného 
zapojeného trávnika bez kameňov. 
 
Odpoveď: MHSL -Opisované plochy po rozkopávkach doposiaľ nie sú prevzaté , pričom sú 
vytýkané práve  nedostatky na ktoré poukazuje požiadavka. 
ÚSaŽP: Na Novinách sa uskutočnilo dňa 11.08.2023 stretnutie s SPP z dôvodu úpravy pozemku do 
pôvodného stavu. Keďže sa v danej lokalite spúšťalo kosenie od pondelka  14.08.2023 a zároveň 
boli buriny prestarnuté a zdrevnatené, za týchto podmienok by postrek nebol dostatočne účinný. Z  
tohto dôvodu bolo dohodnuté ďalšie stretnutie s dátumom 23.08.2023, kedy sa dohodneme na 
najvhodnejšom termíne postreku. Postrek sa môže realizovať až po vyklíčení min. troch pravých 
listov. Po odumretí burín dôjde k následnému podsiatiu osiva a zapracovaniu do zeminy. Je 
potrebné brať do úvahy, že celý proces bude trvať niekoľko týždňov. 

3215 M. Glockner: požiadal o skrátenie prvého parkovacieho miesta pred domom Bezručova 62, aby sa 
zjednodušil problematický vjazd autom do dvora. Týmto by chcel zlepšiť nájazdový uhol vjazdu. 
 
Odpoveď: Značenie bolo objednané u dodávateľa, vjazd bude upravený predĺžením cikcak čiary do 
konca tohto mesiaca. 
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4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 
 

ID Požiadavka 

3275 RNDr. Mikolášek + obyvatelia  Partizánskej ulice (posledná ulička vľavo pod betónkou, ktorá ide k 
Základnej škole) 
V rokoch 2004-2005 tu bola robená nová kanalizácia a nová voda, po čom to ostalo rozbité tak 
ako to tam stavbári zanechali. Keď pršalo bolo blato, keď nepršalo prášilo sa. Obyvateľom tejto 
lokality sa podarilo vybaviť provizórne riešenie, a to pokryť tenkou vrstvou asfaltu túto časť 
cesty, aby zamedzili týmto dvom javom, s tým, že im bolo prisľúbené, že toto je dočasné riešenie 
do 4 rokov. Uskutočnilo sa to v roku 2007. Od vtedy neubehli štyri roky, ale viac ako 15. V roku 
2021 prišla väčšia búrka a z kopcov z Breziny sa do tejto uličky nahrnulo blato. Obyvatelia to 
riešili v spolupráci s mestom, aby sa blato odstránilo. Výsledkom bolo, že náprava stavu na tejto 
ulici sa zaradila do zásobníka IA. Už je rok 2023 a stále sa nič neudialo. Preto žiadajú, aby sa táto 
krátka ulička uviedla do uspokojivého stavu, aby tu k týmto situáciám ďalej nedochádzalo. 
Mgr. Medal – prosíme p. Korienka o zaktualizovanie cenového návrhu, aby s tým poslanci mohli 
pracovať pri tvorbe rozpočtu. 

3276 P. Horňáková + Obyvatelia Nozdrkoviec: žiadajú o riešenie situácie v tejto časti TN. Cesta je tu 
úzka, nevyhovujúca, bez chodníka. Premeriavali cestu a niekde je 6,5 m a niekde dokonca len 5,5 
m bez chodníka. Keď tadiaľ chodia autá (ktorých tam aj kvôli betonárke chodí dosť), je veľký 
problém sa v niektorých miestach obísť a keď idú súčasne aj chodci, je to pre nich nebezpečné. 
Ak sa tam navyše spraví plánovaná výstavba, táto situácia sa ešte zhorší. V územnom pláne je 
znázornená cesta – obchvat, ale údajne by sa to týmto ešte predražilo. Obyvatelia teda žiadajú 
(či už výstavba prebehne alebo neprebehne), aby bola vyriešená nevyhovujúca situácia s 
cestou/chodníkom. Údajne nemajú problém s výstavbou ale nie bez vyhovujúcej cesty a 
chodníka. Hlavný chodník cez Nozdrkovce veľmi chýba.  
Mgr. Medal: Je už nejaká žiadosť/stavebné povolenie/územné rozhodnutie v tejto veci? V akom 
je tento projekt štádiu? 

3277 Ing. Egg: žiada, aby p. primátor na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva predložil 
konkrétne opatrenia, ktoré v prospech občanov  mesta dohodol na služobnej ceste do 
Azerbajdžanu a do partnerského mesta. 

3278 Ing. Egg: Na internete sú údaje o partnerských mestách z roku 2015. Možno by stálo za to 
zaktualizovať na internete heslo Družobné mestá Trenčína. 
V súčasnej dobe má Trenčín v 7 európskych krajinách 7 partnerských miest, s ktorými uzavrelo 
zmluvu o partnerskej spolupráci:  
o Cran-Gevrier (Francúzsko) 
o Tarnow (Poľsko) 
o Cassalecchio Di Reno (Taliansko) 
o Békéscsaba (Maďarsko) 
o Kragujevac (Srbsko a Juhoslávia) 
o Zlín (Česká republika) 
o Uherské Hradište (Česká republika) 

3279 P. Poliak: Na Dlhých Honoch oproti 5.ZŠ je bar U tuláka, kt. má terasu so živým plotom. Pre 
chodcov aj cyklistov idúcich okolo a predovšetkým deti, ten plot tam veľmi zavadzia. Keď idú 
ľudia okolo  (tak, že po ľavej strane je tento podnik) zľava z cesty môže vybehnúť auto a zraziť 
dieťa, či už ide pešo, alebo na bicykli. Bolo by možné vyzvať majiteľa podniku o úpravu plotu tak, 
aby bol lepší výhľad do komunikácie v záujme bezpečnosti pre peších aj cyklistov? 
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3280 P. Poliak: Po novom je na starom moste obmedzená nákladná doprava, takže tieto autá musia ísť 
po Električnej ulici smerom na Nový most. Situácia sa tým trochu sťažila a doprava je tu hustejšia 
a spôsobuje aj väčší hluk. Otázka znie, prečo na tejto ulici ako na jedinej ulici v Trenčíne je stále 
ešte 70? Bolo by možné dať podnet na TSK, či sa dá upraviť rýchlosť na tejto komunikácii? Ani na 
Štefánikovej ani na Bratislavskej ul. nie je 70. Keby sa tu išlo pomalšie a predpisovo, možno by sa 
situácia zlepšila. 

3281 P. Poliak: Mostný nadjazd smerom na diaľnicu - bolo by možné na tento most namontovať do 
výšky 2m sklenenú priehľadnú stenu (rovnakú ako je z druhej strany smerom od Záblatia) 
namiesto zábradlia smerom od stavidiel? Prosíme osloviť kompetentných aby sa k tomu vyjadrili 
(SSC)? 

3282 Mgr. Medal: Protihluková zábrana na Električnej od železnice - v minulosti sa to riešilo, ale 
Železnice to zamietli. Odvtedy sa situácia ešte zhoršila, preto prosíme mesto, aby znovu obnovilo 
jednanie so Železnicami a znovu požiadali Železnice o ich stanovisko, prečo tam nie je možné 
vybudovať akýkoľvek spôsob zvukovej izolácie. 

3283 P. Glockner: Pri rekonštrukcii cesty Slnečné námestie pred garážami mali byť vymenené dva 
kanály/vpuste, zostali nevymenené a odložené pri garážach. Budú sa dodatočne meniť/budú 
odvezené? Ďakujem. 

  
3284 Ing. Bočák: Má mesto kompetencie nejakým spôsobom regulovať/obmedziť/zakázať jazdu 

kolobežkárov v meste? 

3285 Ing. Bočák: Prosím o zabezpečenie priestoru (stromov) v okolí Hotelu Veverica na Brezine. Hrozí 
tam úraz, alebo poškodenie majetku (áut a i.) kvôli stromom, ktoré sa tam nachádzajú (pád 
stromov atď.) 

3286 Ing. Ščepko: Chcel by som poprosiť o prehodnotenie možnosti pomenovať významnejšiu z 
budúcich nových ulíc v MČ Západ po Trenčanovi Jánovi Komorovskom (* 2. jún 1924, 
Trenčín – † 20. marec 2012, Trenčín), ktorý bol zakladateľská osobnosť slovenskej religionistiky, 
profesor Univerzity Komenského v Bratislave. Okrem toho, že celý život žil v tejto mestskej časti 
na Ulici Rastislavova, bol významnou osobnosťou vo svojom odbore. Preto som presvedčený, že 
by niektorá z významnejších ulíc v tejto časti mesta, ktorá práve vzniká, mala niesť jeho meno. 
Ďakujem veľmi pekne. 

3287 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať, či CO kryt na Súdnej ulici bol 
definitívne vyňatý zo správ mestských CO krytov, prípadne, či v prípade ohrozenia obyvateľstva 
existuje právna úprava s obyvateľmi bytovky o možnom dočasnom využití tohto CO krytu. 

3288 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie zábradlia pri kruhovom objazde v 
časti spájajúcej vyústenie ulíc Soblahovská a Legionárska. Podľa nášho názoru nemá 
opodstatnenie, keďže chodci nemajú dôvod vchádzať do objazdu. Údržba zelene bude pri kosení 
jednoduchšia, odpadne potreba nového náteru a odstráni sa aj vizuálne neatraktívny prvok vo 
verejnom priestore. 
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3289 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Aká je prosíme cena za realizáciu asi 20 m chýbajúceho 
chodníka, ktorý by prepojil už existujúce chodníky na Javorinskej a Ulice Nové Prúdy (viď. foto). 

 
3290 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať na cenu za plastický nástrek (pre 

dlhú životnosť) 30ky na vozovku. Bolo to predkomunikované s vedúcou Útvaru mobility, aj s pani 
Marčekovovu. Navrhli, aby sa prípadná realizácia vykonala až po zimnej údržbe, čo sa nám javí 
ako rozumný krok. Radi by sme to však dostali do budúceho rozpočtu, preto by sme sa chceli 
spýtať na cenu (4x zo strany Inoveckej a 1x zo strany Soblahovskej ulice). Ilustračný obrázok: 
www.corriere.it 

 
3291 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme sa spýtať na výmenu asfaltového povrchu v 

poslednej časti vozovky po križovatku na Slnečnom námestí, kde je vymenený povrch v približne 
3/4 úseku. Výmenou zvyšnej časti by sa dosiahol kompaktný úsek s novým povrchom. 

 
3292 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, v akom časovom horizonte bude 

doplnený chýbajúci označník MHD na zastávke Inovecká, stred smer centrum. 

  
3293 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V odpovedi na náš podnet z augusta bolo uvedené, že 

náhradné diely k osvetleniu na Hviezdoslavovej majú byť dodané 29.8.2023. Napriek tomu aj v 
polovici septembra stále minimálne 4 ks lámp nefungovali. Prosím o konkretizovanie termínu 
opravy. Uvedenú vec urgujeme z objektívnych príčin, kedy dni sa stále skracujú a zároveň ide o 
veľmi frekventovanú lokalitu. 

 
3294 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie šípky smerujúcej na Trenčiansky 

samosprávny kraj, prípadne na jej otočenie. Poloha šípky zohľadňuje ešte stav, kedy TSK sídlil v 
budove Okresného úradu na Hviezdoslavovej ulici. Zároveň prosíme o výmenu vyblednutej šípky 
navigujúcej pravdepodobne na autobusovú a železničnú stanicu. 

 

http://www.corriere.it/
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3295 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o výmenu prasknutého skla na zastávke MHD 28. 
októbra smer centrum. 

 
3296 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Lavičky v murovanom prístrešku na zastávke Hasičská 

smer Juh sú umiestnené priamo pod vitrínou s cestovnými poriadkami. Ak teda niekto sedí na 
lavičke, prístup k cestovným poriadkom je sťažený a zároveň sa musíte cudziemu človeku 
nakláňať nad hlavou, čo je nepríjemné pre obe strany. Prosíme o presun oboch lavičiek do pravej 
polovice prístrešku. 

  
3297 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o presun oboch nádob v murovanom prístrešku 

na zastávke MHD Hasičská smer Juh tesne vedľa operného stĺpu konštrukcie strechy. Dnes sú 
koše odsadené príliš do priestoru, čím zbytočne zavadzajú v pohybovej dráhe chodcov na tejto 
frekventovanej zastávke. 

 
3298 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie/premiestnenie nádoby na odpad 

pri schodisku zo zastávky Električná, nemocnica na Jilemnického ulicu. Nádoba v priekope pod 
chodníkom naozaj neplní nijaký účel. 

 
3299 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o presun zvislého dopravného značenia na 

križovatke Legionárska x Javorinská zo samostatných stĺpikov na stĺpy osvetlenia priechodu pre 
chodcov.  
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3300 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, v akom časovom horizonte bude 
vykonaná úprava povrchov chodníkov v okolí nových označníkov MHD? Diera po masívnych 
základoch bola zaliata len cementom, v ktorom je napríklad na Hasičskej dokonca otlačená 
topánka. V januári sme na túto požiadavku (ID 1775) dostali do vtedajšieho vedúceho ÚM R. 
Hartmanna odpoveď, že úprava bude vykonaná po zlepšení poveternostných podmienok, no k 
úprave nedošlo. Problém sa dotýka zastávok Beckovská (smer Laugaricio), Braneckého, Gen. M. 
R. Štefánika (smer Kubrica), Hasičská (smer Sihoť), Jána Zemana, Piešťanská, Pred poľom (smer 
Kubrica), ZŠ Kubranská (smer Kubrica). Pripájame príklad z Bratislavy, kde výkopy po označníkoch 
podobného typu veľmi vkusne “plátajú” žulovými kockami. 

   
3301 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o nacenenie nákladov na vybudovanie nástupišťa 

zastávky MHD Priemyselný park II smer Priemyselný park - tzn. o vydláždenie pásu trávy medzi 
vozovkou a chodníkom, v dĺžke najmenej 18 metrov (na jeden kĺbový autobus, ktorý sem 
premáva na viacerých spojoch). 

 
3302 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Ďakujeme za čiastočné vyčistenie prístrešku, prosíme ešte 

o vyčistenie skiel na bočnej i zadnej stene, na ktorých je stále usadený prach aj zvyšky plagátu. 

  
3303 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o preverenie, či sú reklamné plachty na 

dopravnom zábradlí v okolí zastávky Opatová, Maják umiestnené legálne. V prípade, ak nemajú 
povolenie, žiadame o ich odstránenie. 

  
3304 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik:  Prosíme o výmenu poškodených/zlomených kruhových 

častí na sedenie na lavičkách v prístreškoch zastávky Opatová, Maják. Poškodené “kruhy” na 
sedenie sú v prístreškoch v smere do centra, aj v smere do Dubnice nad Váhom. 
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3305 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na zrušenej zastávke Opatová, nadjazd smer Opatová, 
družstvo bola pred pár mesiacmi umiestnená nová uličná nádoba na odpad. Nakoľko je táto 
zastávka ale trvalo zrušená, nádoba je tu zbytočná. Navrhujeme jej presun, namiesto starej 
nádoby, na frekventovanú zastávku Legionárska smer Braneckého. Predmetná zastávka bola 
nedávno zrekonštruovaná a nová nádoba tu tak vkusne doplní obnovený verejný priestor. 

 
3306 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na základe podnetu Matričného úradu by sme chceli 

poprosiť o zabezpečenie prístrešku pri svadbách v záhrade Hotela Veverica. Najmä v letných 
mesiacoch by prístrešok slúžil ako ochrana proti intenzívnemu slnečnému žiareniu, čo by zvýšilo 
komfort svadobčanov aj pracovníčok matriky. Prosíme o poskytnutie reakcie Hotela Veverica k 
tejto veci. 

3311 Ing. Bočák: V akom stave je proces výstavby nákladného výťahu v DSS na Piaristickej ulici? 

 
5. RÔZNE  

P. Glockner v rámci diskusie reagoval na podnet ohľadne situácie v Nozdrkovciach. Na margo 
tejto veci sa vyjadril, že k spomínanej plánovanej stavbe ešte nikto nedal povolenie, že zatiaľ je to len 
zámer niečo realizovať. Ďalej uviedol, že zo zákona by mal byť projekt občanom predstavený a občania 
by mali dostať možnosť sa k tomu vyjadriť. Ešte nikto nič neschválil, je to len na začiatku celého procesu 
a občania môžu dať pripomienky k danému projektu.  

Mgr. Medal v prvom rade vyjadril nespokojnosť s tým, že poslanci nedostali informáciu ohľadne 
stretnutia, ktoré sa k tejto téme konalo 6.9.2023 ale zároveň prisľúbil, že poslanci sa budú o to zaujímať, 
zisťovať možnosti a komunikovať o tom s kompetentnými a občanmi.  

 
 Ďalej sa p. Glockner informoval u p. Ing. Marčekovej ohľadne predloženého návrhu rozšírenia 
parkovacej zóny, na čo mu Ing. Marčeková zodpovedala jeho otázky a názorne ukázala na mape 
prítomným riešenie celej dopravnej situácie.   

V tomto bode sa ďalej Mgr. Medal pýtal na názor p. Glocknera na uskutočnené zmeny na 
Bezručovej ulici, či sa tam situácia zlepšila. 

P. Glockner sa vyjadril, že je ešte príliš skoro hodnotiť situáciu, kým si ľudia na túto zmenu 
celkom nezvykli. Momentálne je situácia kvôli chaosu, ktorý vyplýva z toho, že ľudia ešte nie sú zvyknutí, 
horšia. Ale vyhodnotiť sa to bude dať až s odstupom času. 

Zároveň pri hodnotení situácie, ktorá je v okolí nie len tejto základnej školy na Bezručovej ulici, 
ale aj v okolí ostatných škôl, p. Glockner vyzdvihol niekoľko zaujímavých myšlienok na riešenie čoraz 
výraznejších dopravných problémov podobného typu ako vznikla na Bezručovej ulici aj v dôsledku toho, 
že čoraz viac rodičov vozí deti každý deň do školy a zo školy. Namiesto toho, aby sa cestná infraštruktúra 
prispôsobovala tomuto trendu a snažila sa vytvárať pre vodičov na to podmienky, by bolo dobré 
motivovať ľudí a vytvoriť podmienky, aby sa deti dostali do školy bezpečne iným spôsobom (peši, na 
bicykli, autobusom, atď). Tým by sa vyriešil aj problém hustej premávky v kritických časoch počas dňa. 
Zaujímavé by mohlo byť napríklad vytvorenie kiss&drive miest niekde v blízkosti školy tak, aby to 
neuškodilo premávke. Podľa p. Glocknera by bolo zaujímavé urobiť aj nejaký prieskum na školách o tom, 
odkiaľ a ako deti chodia do školy a na základe zistených výsledkov zaviesť napríklad školský autobus, 
alebo aj tzv. peší autobus. Jednoducho hľadať možnosti aby deti mohli prísť do školy aj iným spôsobom 
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ako autom, pretože problém premávky nastáva pri mnohých školách v Trenčíne. Možno tá cesta nie je 
prispôsobovať sa automobilom ale prispôsobiť podmienky chodcom a cyklistom, vyskúšať nejaký pilotný 
projekt v tomto smere podobne ako v Bratislave a výsledok sa časom dostaví. Ak to aj nevyjde, mesto 
bude mať minimálne nejaké dáta, na základe ktorých sa do budúcnosti bude môcť rozhodovať 
v podobných situáciách.  

Ku koncu ešte p. Glockner s p. Múdrou komunikovali ohľadne Bezručovej ulice a okolitých zmien, 
ktoré sa tam v doprave uskutočnili a zmienili aj niektoré z tých, ktoré sa chystajú. 

P. Struhárová zhodnotila situáciu z iného pohľadu a to tak, že sa v tých miestach pohybujú aj 
ľudia ťažko zdravotne postihnutí a zatiaľ nikto z nich sa na tie zmeny nesťažoval. 

Mgr. Medal uzavrel debatu s tým, aby situáciu sledovali a aby sa to vyhodnotilo s odstupom času 
(napr. v októbri).  

 

6. ZÁVER 
Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil septembrové zasadnutie Výboru 

mestskej časti Stred. 
Najbližšie zasadnutie sa bude konať 9.10.2023 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

 
 
Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 11.9.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  Mgr Richard Medal  
 Predseda VMČ Stred 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 17:35 hod.  


